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Abstract (en)
[origin: WO9207232A1] In known aerial mines a righting device is usually necessary to set it in the best position for its operation as a result of
the quality and slope of the ground which should be securable if possible for its entire useful life regardless of outside influences. Since in known
mines such a securing device has been possible only with considerable costs and unsatisfactorily, in a mine (10) of the invention there is a bag
(18) beneath a righting balloon (16) filled with a curable foam. This considerably improves the tenacity in position of the mine (10). The fact that the
underside (22) of the bag (18) is kept permeable, the foam can emerge in a region (34) between the ground (12) and the bag (18) and hold the mine
(10) in its position on the ground (12).

Abstract (fr)
En général, il faut redresser les mines aériennes connues, afin de les mettre dans la position requise pour leur fonctionnement, en fonction
de la constitution et de l'inclinaison du terrain, cette position devant être aussi fixe que possible pendant toute la durée de séjour de la mine,
indépendamment d'influences extérieures. Cette fixation des mines connues était jusqu'à maintenant coûteuse et insatisfaisante. La mine décrite
(10) comprend un sac (18) agencé sous un ballon de redressement (16) et rempli d'une mousse durcissable. La stabilité de la mine (10) est ainsi
améliorée de manière déterminante. Etant donné qu'une face inférieure (22) du sac (18) est perméable, la mousse peut sortir dans une zone (34)
située entre le sol sous-jacent (12) et le sac (18) et coller la mine (10) en position sur le sol sous-jacent (12).
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